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25.08 Kommunestyremøte  
Johannes og Brita møtte 

 

I sak om budsjettjusteringer 

foreslo Venstre at 

kontaktlærerordningen i 

ungdomsskolen ikke skulle 

kuttes.  Forslaget fikk kun 6 

stemmer. 

 
Venstre hadde følgende forslag i budsjettsaken: 

«På grunn av endringer i den økonomiske 

situasjonen i kommunen skal vedtatte nye tiltak 

som medfører økte driftsutgifter 

og som ikke er oppstartet, fryses, 

inntil det er utarbeidet en 

oversikt som legges fram til 

politisk behandling for ny 

vurdering.»  Forslaget fikk 10 

stemmer. 
 

04.09  Formannskapet 
Johannes  Møtte 

 

Sjenkerapport vedr. Deera Restaurant & Bar 
ble lagt fram. Johannes stemte sammen med 

flertallet om at 

sjenkebevillingen 

ble inndratt i fjorten 

dager. 4 stemte 

imot. 

 

 

 

16.09 Plan og samfunn 
Johannes møtte 

 

Brygga 2.  Johannes stemte mot rådmannens 

innstilling og derved imot forslaget om 

utbygging av Brygga 2 slik planene forelå. 

 

 
Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no 

 

18.09  Formannskapet 
Brita  Møtte 

 

Brita stilte følgende spørsmål: 

”Forskningsrapport fra HINT: 

Kommunestyre og lokaldemokrati. Brita 

ønsket å vite hvordan rådmann og ordfører har 

tenkt å ta opp rapporten? Ordfører svarte med 

at det planlegges ei økt om dette i 

kommunestyret i januar 2015.   

Hun hadde også tatt opp saken i februar hvor 

ordføreren lovte å ta tak i saken. 

  

19.09 og 20.09 Lokalpolitisk nettverksmøte 

i Trondheim. 

Ole Petter deltok på samlingen. 

 

29.09 Kommunestyremøte 
Johannes og Brita møtte. 

 

Tilbygg til 

Arken.  Venstre 

støttet forslaget 

om å bevilge 1 

mill til 

utbygging av 

Arken.  Tidligere 

på dagen var gruppelederne innkaldt på møte 

hos ordføreren hvor han i utgangspunktet 

ønsket å utsette saken.  Brita sa allerede da at 

hun ikke var enig i det.  Ordføreren snudde i 

kommunestyret og støttet bevilgningen. 

 

 

29.09 Mail til Miljødirektoratet. Spørsmål 

vedr.  nye vurderinger om. utslipstillatelsen 

gitt NorFraKalk og grunnforholdene. 

 

13.10 Svar. Det er en 

kontinuerlig prosess 

vedr. reduksjon av 

utslipp når ny teknologi 

gjør dette mulig. 

Grunnforhold er kommunens ansvar. 

 

29.09 Mail til Fylkesmanne.   

28.10.  Purring Spørsmål vedr NorFraKalk – 

grunnforhold og ”ulykkeskomisjon”. 

 

http://www.verdal.venstre.no/
http://www.venstre.no/nordtrondelag

